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Harry fick hjälp med sina mag- och viktproblem 

 

 

Före 

Vad var problemet för Harry? 
Harry kom till oss i mars 2022, som omplacering, när han var fyra månader gammal. Han hade 
då en jobbig kennelhosta som fick behandlas med antibiotika. Utöver det visade det sig också 
att han hade Giardia. Harry hade en svår start i livet och hade en stressproblematik som 
säkert kom från både arv, uppväxt och sjukdom. Guardian försvann, men kom tillbaka. Harry 
fick långa perioder av avmaskning och antibiotika.  

Med allt detta så hade Harry stora bekymmer med magen, även efter att Guardian var 
behandlad. Under, och efter sjukdomstiden provade vi många olika sorters probiotika, men 
hittade ingenting som hjälpte honom. Han var tvungen att äta Canicur varje dag. Ultraljud 
visade tack och lov inga skador på mage eller tarmar. Vi provade många av de olika probiotika 
som fanns på den svenska marknaden, och provade också något från Tyskland. Harry hade 
mycket diarréer och svårt att hålla vikten. Han åt stora mängder mat och har alltid haft god 
aptit men hade svårt att ta till sig näringen. Han kunde bajsa 4 -5 ggr per promenad. 
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Efter 

Vilken produkt användes? 
Vi började använda Proferm Pets som vi trappade upp succesivt tills vi nådde 2 msk/dag. 

Vad blev resultatet? 
Harrys mage blev mycket lugnare. Efter ca tre veckor började vi märka skillnad. Han fick en 
mycket jämnare avföring och var inte lös i magen hela tiden. Det blev en så stor skillnad att vi 
kunde ta bort Canicur.  

Han äter fortfarande veterinärfoder (gastro) och kommer få fortsätta göra det. Vi har försökt 
byta ut det, men det klarade hans mage inte av. Men han kan, tack vare probiotikan, äta olika 
sorters godis. Harrys mage var under stark påverkan av olika orsaker under hans första år och 
kommer fortsätta vara känslig så vi kommer fortsätta ge honom Proferm Pets för att fortsätta 
stötta hans mage så han får fortsätta må bra. Harry är en aktiv hund med en hög energinivå, 
som idag kan ta till sig näringen han får. 

Harry har idag inga problem att hålla sin vikt och bajsar 1-2 ggr per promenad. 

Har du uppmärksammat några andra ändringar i hans beteende? 
Harry är fortfarande en aktiv hund med stora känslor. Men stressen har minskat betydligt. Jag 
är säker på att det är en kombination av hans hälsotillstånd och rätt träning. Vi hade aldrig 
kunnat komma till rätta med det utan att han först fick bli och må bra.  

Skulle du rekommendera andra att använda produkten? 
Absolut! Vi ska nu prova Proferm på min kompis häst som har svårt att hålla vikten. 
 
Hur bra tycker du produkten är från 1-10? 
Jämför med de andra jag provat, definitivt 10 

 
Hälsningar 
Lena Moseley & Harry 
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